
 

 

ELŐREHALADÁSI JELENTÉS 
A HAZAI SPORTTUDOMÁNYI FELSŐOKTATÁS ERŐSÍTÉSE NEMZETKÖZI JÓ GYAKORLATOK 

ALAPJÁN  

2015. október 16. és október 23 között a Gál Ferenc Főiskola (GFF) kutatócsoportja elvégezte 
időarányos előrehaladásokat a résztanulmányok kapcsán, melyek erre az időszakra lettek 
dedikálva. A következő résztanulmányok érintettek: 

 Hazai képzési kínálat és képzési módszerek feltérképezése 

 szerbiai képzési kínálat és képzési módszerek feltérképezése 

 Európai képzési kínálat és képzési módszerek feltérképezése, 

 tengerentúli képzési kínálat és képzési módszerek feltérképezése 

 nemzetközi szervezetek iránymutatásai,  

 a sport és sport képzések hazai és legfontosabb EU-s jogszabályi háttere,  

 az e-learning  

 a quantified self  

Kollégánk, Molnár Gabriella részt vett a debreceni konferencián és megtartotta előadását. 

Elkezdődött a záró konferencia szervezése, melynek végleges időpontja november 26, csütörtök 
(az előzetesen kitűzött november 24 több vendégnek nem felelt meg). A záró konferenciát a nyitó 
konferencia analógiájára tervezzük, vagyis lesz egy olyan blokk, amely várhatóan tömegeket vonzz, 
és nagy érdeklődésre tarthat számot, mely „Egyetemi tanulmányok és/vagy világszínvonalú sport 
(?) – Olimpiai, Világ- és Európa-bajnok sportolók a Gál Ferenci Főiskolán” munkacímet viseli jelen 
fázisban. A következő sportolókkal történt meg a kapcsolatfelvétel:  

Akik a magyar felsőoktatás által az élsportolóknak kínált peremfeltételek előnyeit és hátrányait 
bemutatják 

- Dr. Dudás Zita Bianka – Európa-bajnok búvárúszó (confirmed) 

- Dr. Molnár Tamás – Olimpiai, Világ- és Európa-bajnok vízilabdázó (confirmed) 

- Kárász Anna – Világbajnok kajakozó (confirmed – élőben, skype-on Floridából) 

- Vajda Attila – Olimpiai, Világ- és Európa-bajnok kenus 

Akik az USA felsőoktatás által az élsportolóknak kínált peremfeltételek előnyeit és hátrányait 
bemutatják: 

- Chip Armelin (USA), az USA egyetemi bajnokságából élete első profi szerződését 
Szegeden megkapó kosárlabdázó 

- Juhos Levente, az USA egyetemi bajnokságát is megjárt, jelenleg Szegeden játszó 
kosárlabdázó 

A következő héten a fent említett kutatások időarányos előrehaladása fog történni, illetve 
folyamatosan figyeljük a kérdőívek beérkezési ütemét, és scenáriókat állítunk 
fel az elégtelen beérkezési arány kezelésére. 

Szeged, 2015. október 23. 


